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Írásbeli Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Hogyan fejleszthet ő a zöld
közbeszerzések rendszere?" címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imr e
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

A „zöld közbeszerzés” azon ritka eszközök közé tartozik, amelyek közvetlenül befolyásoljá k
a környezetbarát gazdasági társaságok által előállított termékek piacát és ezzel a fenntarthat ó
fogyasztást . Ehhez független intézmény által tanúsított környezetközpontú irányítás i
rendszerekre van szükség a vállalatok számára, mint amilyen az EMAS és ISO 14000
szabványcsalád szerint bevezetett rendszer. Ha a minisztériumok, önkormányzatok ilyen
tanúsítvánnyal rendelkező vállalatokat részesítenek előnyben, az komoly ösztönzést jelenthet
a cégeknek a tanúsítvány megszerzéséhez szükséges feltételek teljesítésére, vagyis a
környezetközpontú gazdálkodásra

A Minisztérium szerint hogyan fejleszthető a zöld közbeszerzések rendszere ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .
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dr. Rétvári Benc e
országgyű lési képviselő (KDNP)
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